



二零一一年週年黨員大會
紀律委員會選舉
提名表格

(有效的提名表格必須在2010年12月24日中午12時或之前送抵公民黨秘書處)

我們，..... (姓名)

..... (地址)

和.....(姓名).....

.....(地址) 以普通黨員身份

提名公民黨普通黨員.....(姓名) 參選紀律委員會成員。

..... (簽名)

..... (姓名)

提名人 (一)

..... (簽名)

..... (姓名)

提名人 (二)

本人同意接受提名成為上述職位的候選人

..... (簽名)

..... (姓名)

日期：

備註

根據組織章程第 63 章，「所有有關黨員紀律的決定，將由執行委員會因此目的而委任的不少於五名普通黨員全權處理(以下稱為紀律委員會)，而該黨員不可以是執行委員會或黨籍委員會之成員。第一屆紀律委員會須於創黨日後的二十八天內成立，並履行職務直至本黨第一屆週年黨員大會。之後的委員會成員將由普通黨員在每年的週年黨員大會中選出，選舉方式與推選執行委員會相同。」



**2011 Annual General Meeting
Disciplinary Committee Position
Nomination Form**

(Valid Nomination Form should be returned to the Civic Party Secretariat on or before **12:00 noon, 24 December 2010**)

We(name).....

.....(address)

and(name).....

.....(address)

being Ordinary Members of Civic Party hereby nominate(name) being

an Ordinary Member of Civic Party for the post of Member of Disciplinary Committee.

..... (Signed)

..... (Name)

Proposer 1

..... (Signed)

..... (Name)

Proposer 2

I consent to be nominated as a candidate for election to the above post

..... (Signed)

..... (Name)

Date:

Notes

Under Article 62 of the Articles of Association, “Decisions of all matters relating to the discipline of Members shall be in the absolute discretion of a committee (hereinafter called the Disciplinary Committee) of not less than 5 members being Ordinary Members of the Party and not being members of the Executive or Membership Committees appointed by the Executive Committee for that purpose. The first Disciplinary Committee shall be appointed within 28 days of Foundation Day and shall hold office until the first annual general meeting of the Party and shall thereafter be elected by the Ordinary Members at each annual general meeting in like manner to the members of the Executive committee”.